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UCHWAŁA NR LIX/685/10
RADY MIEJSKIEJ W IŁAWIE

z dnia 27 października 2010 r.

w sprawie podsumowania działalności stałych Komisji Rady Miejskiej w Iławie za okres kadencji 2006 – 2010 

Na podstawie art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2001r. Nr 142, poz. 1591 tj. 

z późn. zm.) Rada Miejska w Iławie uchwala, co następuje 

§ 1. Przyjąć do akceptującej wiadomości sprawozdania z działalności stałych Komisji Rady Miejskiej w Iławie za okres 
kadencji 2006 – 2010, stanowiące załączniki od nr 1 do nr 4 do niniejszej uchwały 

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia 



Załączniki binarne

Załącznik nr 1 do Uchwały Nr LIX/685/10 z dnia 27 października 2010 r.

Sprawozdanie KR

Zalacznik1.doc

Załącznik nr 2 do Uchwały Nr LIX/685/10 z dnia 27 października 2010 r.

Sprawozdanie KRGBiF

Zalacznik2.doc

Załącznik nr 3 do Uchwały Nr LIX/685/10 z dnia 27 października 2010 r.

Sprawozdanie KOKSiT

Zalacznik3.doc

Załącznik nr 4 do Uchwały Nr LIX/685/10 z dnia 27 października 2010 r.

Sprawozdanie KPS

Zalacznik4.doc


Sprawozdanie

 z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Iławie


za okres kadencji  2006-2010

Komisja Rewizyjna jest organem wewnętrznym Rady Miejskiej powołanym do kontroli działalności Burmistrza, miejskich jednostek organizacyjnych oraz jednostek pomocniczych miasta. Powołana została uchwałą Rady Miejskiej na sesji w dniu 14 grudnia 2006 roku 

Do grudnia 2007 roku komisja pracowała Komisja Rewizyjna przez cały rok pracowała w niezmienionym składzie:

1. Anna Zakrzewska                                  -    Członek

2. Eugeniusz Dembek                                -     Członek  


3. Jerzy Starczewski                                  -      Członek  


4. Zenon  Kastrau                                       -   Zastępca przewodniczącego


5. Jerzy Sochacki                                       -     Przewodniczący

W grudniu , na skutek wygaśnięcia mandatu  Zenona Kastrau jego miejsce w komisji zastąpił  Eugeniusz Chomik.

Pierwsze posiedzenie komisja odbyła 20 grudnia 2006 roku i jest to dzień rozpoczęcia jej pracy. Komisja prowadziła działalność kolegialną realizując zadania zawarte w planach  kontroli oraz zadania zlecone przez Radę.

    Od początku kadencji Komisja odbyła 61 posiedzeń posiedzeń. W tym  29 kontroli zgodnie z planami pracy zatwierdzonymi przez radę . przed przeprowadzeniem kontroli Komisja precyzowała zakres kontroli oraz sposób  jej przeprowadzania . Kontrolowane podmioty o terminie kontroli i z jej zakresie były zawsze wcześniej informowane.

Przeprowadzone w okresie kadencji kontrole dotyczyły m.in.:

- wykorzystania środków budżetowych MZOSZiP na wydatki bieżące (remonty i zakup pomocy naukowych w wybranym przedszkolu)


- realizacji wniosków składanych przez Komisję w roku ubiegłym


- gospodarowania mieniem komunalnym przez Sp. z o.o. ,,Iławskie Wodociągi”.


- realizacji Regulaminu Cmentarzy Komunalnych przez zarządcę


- ocena sposobu załatwiania przez Urząd Miasta i udzielania odpowiedzi na pisma interesantów- wydawanie opinii prawnych dla Rady Miejskiej i mieszkańców


-wydatków budżetowych na wyjazdy służbowe Burmistrza Miasta i pracowników Urzędu Miasta


- realizacji zajęć pozalekcyjnych  w wybranych gimnazjach samorządowych


- realizacji wydatków na działalność stowarzyszeń sportowych


- realizacji Uchwał Rady Miejskiej i Zarządzeń Burmistrza Miasta.


- Kontrola realizacji zadań MOPS, formy i skala pomocy


-  wydatkowania miejskiej dotacji na prowadzenie Informacji Turystycznej realizacja uchwał Rady Miejskiej dotyczących Strategii Rozwoju Iławy.


-  realizacji dotacji miasta dla organizacji pozarządowych innych niż zajmujących się szkoleniem sportowym


- dotacji podmiotowej dla Miejskiej Biblioteki Publicznej w Iławie.


- gospodarowania mieniem komunalnym znajdującym się w zasobach „Iławskich Wodociągów” Sp. z o.o.


-  gospodarowania zasobami komunalnymi w mieście przez GMK


- realizacji zajęć pozalekcyjnych w szkołach samorządowych i innych jednostkach.


Protokoły komisja każdorazowo kierował do Burmistrza oraz kierownika jednostki kontrolowanej oraz do Przewodniczącego Rady Miejskiej celem przedłożenia Radzie.

Poza zagadnieniami wynikającymi z planu pracy komisja na zlecenie rady zajmowała się kontrolą ilości pozyskanych środków z UE na podstawie wniosków składanych przez Urząd Miasta i podległe jednostki oraz  badał celowość i prawidłowość wydatkowania środków na finansowych  przez ICK o Wydział Integracji Europejskiej Urzędu Miasta na zadanie zlecone firmie VIPER i innym firmom na działającym o podobnym charakterze przy organizacji obchodów 700-lecia oraz imprezy „Gala europejska”.


Komisja badała również skargę Pana Edwarda Jasika oraz Wiesławy  Kapery.

Kontrole z których zostały sporządzone protokoły pokontrolne z treścią których, a szczególnie ze stawianymi w nich wnioskami, Wysoka Rada i zainteresowani  byli zapoznawani.

W czasie kontroli poszczególni członkowie komisji częstokroć wykazywali duża wnikliwość w badaniu nawet drobnych spraw.

Wnioski formułowano z reguły po bardzo burzliwej dyskusji.

Corocznie komisja dokonywała oceny funkcjonowania budżetu – komisja stwierdziła ,że  organ wykonawczy odpowiednio gospodarował środkami publicznymi a zadania  określone w budżecie realizował w sposób właściwy. Po ocenie występowała z właściwym wnioskiem do Rady Miejskiej o udzielenie absolutorium oraz przesyłał swoją opinię do Regionalnej Izby Obrachunkowej .

Podsumowując, należy stwierdzić, że praca Komisji Rewizyjnej za okres kadencji charakteryzowała się dużą dynamiką i zaangażowaniem jej członków , co świadczy o tym, iż członkowie komisji dobrze wywiązywali się z obowiązków jakie nakład na nich ustawa o samorządzie gminnym.


Frekwencja członków komisji na posiedzeniach wyniosła niemal 100 %


Iława, dnia  27 października 2010

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej


/-/ Jerzy Sochacki 






Sprawozdanie


 z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów


za okres V kadencji 

 Od początku kadencji Komisja działa w niezmienionym działała w siedmioosobowym  składzie:


1. Ryszard Kabat     - Przewodniczący Komisji


2. Marcin Woźniak                       - Zastępca Przewodniczącego Komisji

3. Edward Bojko

4. Bolesław Jurczak

5. Wojciech Kwiatkowski

6. Andrzej Pankowski

7. Jerzy Sochacki

Praca Komisji była odpowiednio ukierunkowana i w pierwszej kolejności koncentrowała się na zagadnieniach będących przedmiotem obrad sesji. Komisja prowadziła działalność kolegialną realizując zadania przyjęte w planie pracy. Opracowując plan pracy komisja zwracała szczególną uwagę na to, aby tematyka spraw obejmowała najistotniejsze problemy dotyczące zagospodarowania przestrzennego miasta, gospodarowania mieniem komunalnym, budżetu i gospodarki finansowej gminy.  

Oprócz opiniowania zagadnień będących przedmiotem obrad Sesji, tematy obrad komisji obejmowały zagadnienia miedzy innymi takie jak:


· Wypracowanie opinii dotyczącej „ Programu płatnych parkingów na terenie miasta Iławy”


· Energetyka Cieplna”  -prezentacja Burmistrza dotycząca proponowanych


rozwiązań  związanych z mieniem, na którym gospodaruje spółka


· Informacja o planowanych inwestycjach w mieście Iława.


· Analiza planu zagospodarowania przestrzennego miasta Iławy – zgodność        


ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego.


· Iławskie wodociągi – stan aktualny i zamierzenia na przyszłość.

· Informacja na temat oferty turystycznej miasta oraz promocji miasta .


· Analiza wpływów budżetowych w zakresie podatku dochodowego za I półrocze 2005 roku.                  


· Informacja na temat złożonych wniosków w zakresie pozyskania środków pozabudżetowych.


· Informacja ma temat funkcjonowania samorządowych jednostek
organizacyjnych  (MOPS ,ICK, Biblioteka Miejska,  Straż Miejska,     ICSiR)   pod kątem     wykorzystania dotacji z budżetu miasta


· Iławskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego – prezentacja stanu obecnego i zamierzenia na przyszłość, gospodarowanie zasobem mieszkaniowym miasta ( plany remontów).


· Informacja na temat mienia komunalnego na terenie miasta – prezentacja i zamierzenia .   


· Prezentacja prac nad nowym planem zagospodarowania przestrzennego  miasta.    

· Co dalej z „ Energetyką  Cieplną” ?

· Targowisko miejskie –  stanowisko dotyczące stanu prawnego pawilonów   handlowych


· Prezentacja stanu prawnego wszystkich dróg na terenie miasta. Plan wydatkowania środków na bieżące utrzymanie dróg w 2010 roku.


· Zasób mieszkaniowy Gminy” – planowane remonty


· Informacja ma temat funkcjonowania samorządowych jednostek organizacyjnych  (MOPS ,ICK, Straż Miejska, ICSTiR) pod kątem wykorzystania dotacji z budżetu miasta


· Szczegółowa analiza nowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta.


· Realizacja budżetu miasta pod kątem realizacji inwestycji w mieście.


Rozpatrywane prze komisje sprawy kończyły się wypracowaniem opinii bądź wniosku. W omawianym okresie Komisja wyparcowała18 wniosków które zostały skierowane do burmistrza celem realizacji.

Ponadto corocznie przedmiotem obrad komisji była Analiza projektu budżetu miasta na kolejny rok  z wypracowanie opinii i wniosków Komisji oraz  zaopiniowanie projektu budżetu miasta z uwzględnieniem autopoprawek Burmistrza Miasta i zgłoszonych wniosków Komisji Rady Miejskiej oraz coroczna analiza sprawozdania  z wykonania budżetu z I półrocze


 Od początku kadencji komisja odbyła 65 -w tym 17 posiedzeń wspólnych  komisji problemowych Rady Miejskiej. Trzy posiedzenia były zwołane w celu wydania opinii. 

Wkład członków komisji w realizacje planu pracy był zróżnicowany- większość członków komisji charakteryzowało duże zaangażowanie w omawiane zagadnienia. Tematy z planu pracy komisji zostały w pełni zrealizowane. Średnia frekwencja wyniosła około 89 %.

Przewodniczący Komisji


Ryszard Kabat






SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI

KOMISJI OŚWIATY, KULTURY, SPORTU I TURYSTYKI 


ZA LATA  2006-2010

Komisja została powołana na III sesji Rady Miejskiej 14 grudnia 2006 r. w składzie: 


Roman Groszkowski – przewodniczący


Elzbieta Prasek – zastępca przewodniczącego


Anna Dufrat


Jerzy Ewertowski


Zbigniew Rychlik


Henryk Witkowski


Podczas IV sesji Rady Miejskiej 28 grudnia 2006 r. do Komisji dołączył Paweł Hofman.

Kolejne zebrania odbywały  się przeciętnie raz w miesiącu. Od początku kadencji Komisja odbyła 64 posiedzenia oraz uczestniczyła w 17 posiedzeniach wspólnych wszystkich Komisji. 

Tematyka obrad dotyczyła zarówno bieżących problemów z zakresu oświaty, kultury sportu i turystyki, jak i rozwiązań warunkujących funkcjonowanie tych dziedzin w Iławie w dłuższej perspektywie. W trakcie całej kadencji część tematów omawiano rokrocznie, monitorując w ten sposób funkcjonowanie dziedzin pozostających w kompetencjach Komisji lub realizację przyjętych rozwiązań. W miarę pojawiania się kolejnych problemów i istotnych kwestii do rozstrzygnięcia uzupełniano nimi tematykę posiedzeń. W tej grupie zagadnień znalazły się m.in.: finansowanie dojazdów do szkół dzieci zamieszkujących poza terenem miasta Iławy, stypendia sportowe dla zawodników osiągających wysokie wyniki, koncepcja wykorzystania kina w strukturach ICK po zakończeniu remontu, rezygnacja z Miejskiej Poradni Doradztwa Metodycznego, podział Iławskiego Centrum Kultury – wyodrębnienie Miejskiej Biblioteki Publicznej, perspektywy rozwoju miejskiego systemu oświatowego (na podstawie raportu demograficznego), prace nad powołaniem muzeum regionalnego, przygotowanie miejskich placówek oświatowych do wdrożenia reformy systemu edukacji i nowej podstawy programowej.

Komisja odbywała również posiedzenia wyjazdowe, podczas których zapoznano się z działalnością i planami: Biblioteki Miejskiej, Uniwersytetu Trzeciego Wieku, galerii „Na wprost”, Międzyszkolnego Ośrodka Sportów Wodnych oraz przeprowadzano wizytację kąpielisk na terenie miasta.

Plan pracy Komisji został niemal w całości zrealizowany. Niektóre pomysły nie zyskały zainteresowania i dalszych prac nie podjęto np.: reorganizacja systemu finansowania zajęć pozalekcyjnych w kierunku zadaniowym. 


Część zagadnień planu pracy nie została ujęta w porządku obrad Komisji, ponieważ były one przedmiotem dyskusji podczas sesji Rady Miejskiej. 

Tematyka posiedzeń Komisji była uzupełniana materiałami sesyjnymi. W  wielu przypadkach zagadnienia spoza planu pracy Komisji zdominowały porządek posiedzeń, zarówno pod względem liczby, jak i czasu przeznaczanego na ich rozpatrzenie. W znacznej części nie wiązały się one ze statutowym zakresem działalności Komisji. 

Prezentowane projekty oraz zagadnienia członkowie komisji analizowali z wnikliwością i zaangażowaniem, starając się wyważyć kompromis pomiędzy potrzebami i oczekiwaniami społeczności lokalnej a możliwościami Miasta. 

W trakcie prac komisja sformułowała 46  wnioski, które trafiły do Burmistrza Miasta.


Średnia frekwencja na posiedzeniach Komisji wyniosła około  90 %.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI


/-/ ROMAN GROSZKOWSKI






Sprawozdanie


 z działalności Komisji Problematyki Społecznej


za V kadencje 

Do końca kadencji komisja działała w siedmioosobowym  składzie:


1. Włodzimierz Harmaciński     - Przewodniczący Komisji


2. Jan Kamiński                       - Zastępca Przewodniczącego Komisji

3. Eugeniusz Dembek


4. Eugeniusz Chomik

5. Waldemar Musialik


6. Jerzy Straczewski

7. Anna Zakrzewska

Od 14 grudnia 2006 roku do 24 stycznia 2007 komisja pracowała w 6–ososbowym składzie. Tego dnia uchwałą III/10/06 Rady Miejskiej do składu komisji dołączył Jan Kamiński . Natomiast 28 grudnia 2007 w miejsce wygasłego mandatu Zenona Kastrau w członkiem komisji został Eugemiusz Chomik .

Komisja pracowała w oparciu o roczne plan pracy, którego tematyka oprócz spraw będących przedmiotem obrad sesji obejmowała istotne zadania dotyczące ochrony zdrowia, środowiska naturalnego, opieki społecznej i bezpieczeństwa publicznego.


Tematy jakimi komisja zajmował się w szczególności to: 


· Podstawowa opieka zdrowotna- dostępność świadczonych usług


· Zasady odbioru odpadów różnych rodzajów np. wielkogabarytowych, z remontów, sprzętu ele ktronicznego w mieście i stosowane cenniki 


· Likwidacja barier architektonicznych dla niepełnosprawnych w mieście 


· Ścieki deszczowe – odprowadzanie  i podczyszczanie ścieków – wizja lokalna

· Przygotowanie miasta do sezonu letniego (WOPR, Policja, Straż Miejska)  


· Funkcjonowanie rodzinnych ogrodów działkowych- wizja lokalna wybranego ogrodu

· Pomoc społeczna i funkcjonowanie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 


· – wizja lokalna ośrodka

· Ogrody działkowe- wizja lokalna wybranego ogrodu działkowego


· Stan czystości miasta i utrzymanie zieleni


· Ścieki deszczowe- odprowadzanie i podczyszczanie – wizja lokalna

· Informacja o wydatkowaniu środków z Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej


· Place zabaw: stan techniczny, przestrzeganie wymogów sanitarnych, ochrony środowiska, i bezpieczeństwa na tych placach- posiedzenie wyjazdowe


· Utrzymanie zieleni w mieście:


· stan zdrowotny drzew i krzewów


· planowane wycinki i nasadzenia nowych drzew i krzewów 


· inwentaryzacja zieleni w mieście  


· Wizja lokalna ogrodu działkowego ,, Słonecznik” z uwzględnieniem przestrzegania ochrony środowiska nad brzegiem jeziora ,,Jeziorak” – składowanie  odpadów


· Przygotowanie miasta do sezonu zimowego


· Przygotowanie do akcji ,,Zima” i wykorzystanie środków przeznaczonych na ten cel


· Utrzymanie i rewitalizacja parków oraz plany urządzenia nowych terenów zielonych          i do rekreacji w mieście


· Informacja o funkcjonowaniu przychodni  podstawowej opieki zdrowotnej w mieście


· Funkcjonowanie Zakładu Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o.  w aspekcie przygotowań do inwestycji


· Inspekcja plaż miejskich pod względem przygotowania do sezonu urlopowego oraz przedłożenie koncepcji zagospodarowania


Od początku kadencji komisja odbyła 66 posiedzeń w tym 16 wspólnych posiedzeń z pozostałymi komisjami. Odbywały się posiedzenia wyjazdowe, wizje lokalne i inspekcje. 


W omawianym okresie komisja wypracowała i zgłosiła 121 wniosków i opinii. Wnioski zostały przekazane do Burmistrza celem realizacji.


Komisja niemal w całości zrealizowała plany pracy Komisji. 


Każdego roku przedmiotem obrad komisji była Analiza projektu budżetu miasta na kolejny rok  z wypracowaniem opinii i wniosków Komisji oraz  zaopiniowanie projektu budżetu miasta z uwzględnieniem autopoprawek Burmistrza Miasta i zgłoszonych wniosków Komisji Rady Miejskiej oraz coroczna analiza sprawozdania  z wykonania budżetu z I półrocze

Średnia frekwencja wyniosła około 90 % radni wykazali się dużym  zaangażowaniem w pracę w komisji.


Przewodniczący Komisji


Włodzimierz Harmaciński
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